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SLOVO STAROSTKY
Vážení spoluobčané.
Blíží se konec volebního období, 10. 

a 11. října se konají nové volby do Zastu-
pitelstva obce Sádek, 

proto se sluší trošku zhodnotit uplynulé 
čtyři roky.

První akcí, která byla na začátku volebního 
období dokončena, bylo poměrně velké ve-
řejné parkoviště u obecního úřadu v hodnotě 
1.231 tisíc Kč, z toho dotace činila 950 tisíc Kč. 
Parkoviště slouží jak pro potřeby úřadu, tak 
i pro věřící, kteří navštěvují nedaleký kostel 
Nejsvětější Trojice a širokou veřejnost. 

Upravili jsme okolí Pomníku padlým, 
na tuto opravu jsme získali dotaci přes 
Mikroregion Poličsko ve výši 75 tisíc Kč, 
obec přispěla 48 tisíci Kč. Okolo pomníku 
je vystavěna nová zídka a provedena nová 
výsadba, pomníček je zrenovován.

Opravili jsme  chodník k obecnímu úřa-
du. Vzhledem k tomu, že  jsme museli  opra-
vit  i část silnice okolo chodníku,  náklady 
se vyšplhaly na 320 tisíc Kč. Na tuto akci 
jsme obdrželi  dotaci z Programu obnovy 
venkova ve výši 100 tisíc Kč.

Byla také dostavěna klubovna v půdním 
prostoru Obecního domu, kde si zájem-
ci mohou zahrát stolní tenis, uspořádat 
menší oslavu atd. Náklady na vybudování 
činily necelých 700 tisíc Kč, z toho dotace 
činila 500 tisíc Kč. 

Společně s obcí Kamenec u Poličky, kte-
rá je spoluvlastníkem budovy Základní 
a Mateřské školy v Sádku, jsme vybudovali 
novou hernu a nové sociální zařízení v ma-
teřské škole. Kapacita MŠ se tak zvýšila 
na 40 dětí. Celkové náklady na obě akce 
činily 868 tisíc. Rozšíření mateřské školy 
bylo velice potřebné, abychom byli schop-
ni pokrýt zájem rodičů o umístění dětí 
v předškolním zařízení. V letošním roce 
byl firmou Jaroslava Macha z Jimramo-
va proveden nátěr všech plechových částí 

střechy na budově školy. 
Od  rodiny Červených jsme za  950 

tisíc Kč koupili pozemek, na  kterém 
vznikne lokalita s deseti rodinnými dom-
ky. K parcelám je přiveden plyn. Protože 
jsme plynovod ihned po vybudování pro-
dali plynárnám, stála nás stavba 390 tisíc 
Kč. Dále je hotov přívod elektrické energie, 
který z velké části hradí ČEZ Distribuce, 
a.s. Obec přispěla 125 tisíci Kč. Náklady 
na geodetické a zemními práce činily 180 
tisíc Kč. V současné době se dokončuje vo-
dovod, který nás bude stát asi 300 tisíc Kč, 
protože polovinu nákladů hradí Sdružení 
majitelů skupinového vodovodu Poličsko. 
Dále pak kanalizace v hodnotě 1.500 tisíc 
Kč. Po dokončení technické infrastruk-
tury bude možné jednotlivé pozemky 
nabízet k prodeji. Dotaci na vybudování 
infrastruktury  v lokalitě u Červených obec 
nemohla čerpat, protože by se tím zavázala 
k dokončení  výstavby všech rodinných 
domů do 5 let. Při nesplnění této podmín-
ky by obec musela dotaci vracet.

Proběhly dvě etapy opravy veřejného 
osvětlení v hodnotě 577 tisíc Kč, z toho 
dotace od Pardubického kraje na tyto akce 
činily 200 tisíc Kč.

Také jsme provedli opravu hasičské 
zbrojnice. Náklady se vyšplhaly na 499 
tisíc Kč. Přestože byly veškeré náklady hra-
zeny z rozpočtu obce, byla to akce velice 
potřebná hlavně proto, že na hřišti chybělo 
důstojné sociální zařízení. 

V loňském roce bylo vybudováno dětské 
hřiště s herními prvky a výsadbou zeleně 
v hodnotě 600 tisíc Kč, na které jsme získa-
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li dotaci od Ministerstva pro místní rozvoj 
ve výši 400 tisíc Kč. Jelikož se obec zdárně 
rozrůstá, máme zde spoustu malých dětí, 
které nové hřiště rádi a často využívají. 

Letos jsme získali dotaci ve  výši 
61.500 Kč na zakoupení traktůrku na seče-
ní hříště, je to polovina celkových nákladů. 
Traktůrek je již plně funkční, v současné 
době jsme k němu ještě dokoupili malý 
vlek. Problémy s parkováním jsme vyřešili 
montovanou garáží, kterou jsme umístili 
vedle starého obecního úřadu. 

Výběrové řízení na dodavatele stavby 
Občerstvení na hřišti vyhrála firma Stavi-
telství Jokeš spol. s r.o. z Morašic. Stavba 
probíhala velice dobře a plynule a byla do-
končena ve stanoveném termínu. Je vy-
bavena veškerým nábytkem a zařízením. 
Drobné nedostatky jsou řešeny průběžně 
a postupně dodáváme to, co ještě chybí. 
Náklady na stavbu včetně vybavení činí 
1.700 tisíc Kč a byly hrazeny z obecního 
rozpočtu, protože se bohužel nepodařilo 
získat dotace. Stavba byla řádně zkolaudo-
vána a podán návrh na vklad do katastru 
nemovitostí. Budova nového občerstvení 
je majetkem Obce Sádek, která je součas-
ně i jejím provozovatelem. Zastupitelstvo 
obce stanovilo částku za půjčování této bu-
dovy na jednodenní akci 600 Kč a na dvou-
denní 900 Kč. Spolky v obci budou mít vždy 
jedno zapůjčení v každém kalendářním 
roce zdarma. SDH Sádek má půjčení ob-
čerstvení na  hřišti  zdarma na veškeré 
soutěže. Jsme přesvědčeni, že stavba svým 
vzhledem a technickým řešením přispě-
la ke zlepšení areálu sportovního hřiště 
a doufáme, že bude sloužit ke spokojenosti 
všech občanů.

V letošním roce byl také dokončen nový 
Územní plán obce Sádek v hodnotě 290 
tisíc Kč, z toho dotace od Pardubického 
kraje činila 42 tisíc.

Dodavatelem stavby Protipovodňových 
opatření, jejichž součástí je i vybudová-
ní nového veřejného rozhlasu a digitální 

povodňový plán, je firma Tewiko systéms 
s.r.o. Liberec. Realizace stavby v hodno-
tě přibližně 1.200 tisíc Kč by měla začít 
na podzim letošního roku. Většinu nákla-
dů pokryje dotace z Operačního programu 
životního prostředí. Náklady obce budou 
činit pouze 131 tisíc Kč.

Ještě několik informací k možnosti čer-
pání dotací. Většina dotací je postavena 
tak, že obec musí celou akci zaplatit z vlast-
ního rozpočtu a teprve po splnění veške-
rých požadavků je dotace obci proplacena. 
Vzhledem k tomu, že je třeba v obci budo-
vat, opravovat a udržovat veškerý majetek 
a  nejen stavby,  na které  lze o dotaci žádat, 
už v rozpočtu nezbývá tolik finančních 
prostředků, abychom se mohli ucházet 
o další dotace. Od loňského roku se novým 
rozpočtovým určením daní podstatně zvý-
šily příjmy obce a na příští rok je připraven 
prodej stavebních parcel. Z těchto příjmů  
do budoucna vyplývá to, že   čerpat dota-
ce již bude možné. V současné době obec 
splácí dva úvěry. První z nich bude splacen 
30. 6. 2015 a druhý končí 30. 6. 2016. Nyní 
budeme čerpat další úvěr a to  na pokrytí 
dotace na protipovodňová opatření. 

Na  závěr Vám všem chci poděkovat 
za podporu, kterou jste mi po dobu uply-
nulých čtyř let věnovali, děkuji také za-
stupitelstvu obce za vynikající spolupráci 
a pokud mi i nadále zůstanete nakloněni, 
pokusím se Vás v příštích čtyřech letech 
nezklamat.

starostka obce
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ZLATÁ SVATBA
Manželé Danuška a Jan Jílkovi, Sádek 

č.p. 107 oslavili v tomto čtvrtletí význam-
né životní jubileum. 

Jejich děti pro ně v den výročí svat-
by zorganizovaly „zlatý“ svatební obřad 
ve společenském sále obecního domu. Byla 
to svatba se vším co k ní patří. Od svateb-
ních koláčů až po svatební kytici a myrtou 
ozdobené svatebčany. 

Slavnostně vyzdobeným sálem zazněly 
tóny houslí a varhan, poetická slova básní 
a došlo i na obnovu manželského slibu. 
Po zápisu do kroniky následoval přípitek 
na zdraví „novomanželů“. 

Manželům Jílkovým k tomuto význam-
nému výročí blahopřejeme a přejeme ještě 
mnoho společných let plných zdraví a ra-
dosti za života. 

Zpravodaj obce Sádek3

SPOLEČENSKÁ KRONIKA
Výročí

Uplynulé čtvrtletí oslavili své životní jubi-
leum tito občané.
Kolečkář Jiří, Sádek č.p. 136
Peřinová Jana, Sádek č.p. 54
Oslavencům blahopřejeme a do dalšího 
života přejeme mnoho zdraví, štěstí a spo-
kojenosti.

Narozené děti

I v tomto čtvrtletí se obec rozrostla o nové 
občánky. 
Syn Tadeáš se narodil Anetě Fliedrové, 
Sádek č.p. 38.
K  narození syna srdečně blahopřejeme 
a  přejeme všem hodně zdraví, šťastný 
a spokojený život.



ORGANIZACE ŠKOLNÍHO ROKU 2014/2015
Celoroční projekt: „DĚLÁNÍ, DĚLÁNÍ, VŠECHNY SMUTKY ZAHÁNÍ…“
Pokračování projektu EU – PENÍZE ŠKOLÁM – 1. 9. 2012 – únor 2015

Zahájení školního roku pondělí 1. 9. 2014
Podzimní prázdniny pondělí 27., středa 29. 10. 2014
Vánoční prázdniny pondělí 22. 12. 2014 – neděle 4. 1. 2015
Ukončení 1. pololetí čtvrtek 29. 1. 2015
Pololetní prázdniny pátek 30. 1. 2015
Jarní prázdniny pondělí – neděle 16. – 22. 2. 2015
Velikonoční prázdniny čtvrtek, pátek 2. a 3. 4. 2015
Ukončení školního roku úterý 30. 6. 2015
Hlavní prázdniny středa 1. 7. 2015 – pondělí 31. 8. 2015
Plavecký výcvik MŠ, 1. – 5. ročník září – listopad 2014; leden 2015 – březen 2015
Zápis do 1. ročníku ZŠ středa 11. 2. 2015 
Přijímací zkoušky do matematické třídy, do osmiletého gymnázia  
 duben 2015 (bude upřesněno)
Zápis do mateřské školy pro školní rok 2015/2016 středa 27. 5. 2015

Státní svátky
28. září 2014 – neděle Den české státnosti
28. říjen 2014 – úterý Den vzniku samostatného československého státu
17. listopad 2014 – pondělí Den boje za svobodu a demokracii
1. leden 2015 – čtvrtek Den obnovy samostatného českého státu
8. květen 2015 – pátek Den vítězství
5. červenec 2015 – neděle Den slovanských věrozvěstů Cyrila a Metoděje
6. červenec 2015 – pondělí Den upálení Mistra Jana Husa

Ostatní svátky
24. prosinec 2014 – středa Štědrý den
25. prosinec 2014 – čtvrtek 1. svátek vánoční
26. prosinec 2014 – pátek 2. svátek vánoční
1. leden 2015 – čtvrtek Nový rok
6. duben 2015 – pondělí Velikonoční pondělí
1. květen 2015 – pátek Svátek práce

Třídní schůzky
středa 17. září 2014 – společná informativní 
schůzka – 15.00 hod.
úterý 18. listopadu 2014
úterý 21. dubna 2015
červen 2015 bude upřesněno – pro rodiče 
budoucích prvňáčků

Pedagogické rady
úterý 11. listopadu 2014
úterý 20. ledna 2015
úterý 14. dubna 2015
úterý 23. června 2015
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MYSLIVECKÉ SDRUŽENÍ SÁDEK
Podzim za chvíli přijde převzít vládu nad 
počasím a po nepříliš vydařeném létu opět 
nastává doba příprav na zimu. Pro nás my-
slivce to znamená včasné založení krmiva 
do krmelců a jeslí.
Také již nadešlo období hlavní lovecké se-
zóny všech druhů spárkaté zvěře. K tomu 
patří již tradiční hony a posvícenské po-
sezení pořádané myslivci pro širokou ve-
řejnost v sále obecního domu. Tato akce 
se bude konat 15.11.2014 od 17:00 hod. 
K dobré náladě a tanci zahraje hudební 
skupina VAKUUM ze Svratouchu. Všich-
ni jste srdečně zváni na zvěřinová jídla, 
která budou podávána od začátku akce 
(tzn. od 17:00), a na bohatou zvěřinovou 
tombolu.
Myslivecké sdružení Sádek se těší na Vaši 
účast.

Z NAŠÍ ŠKOLNÍ JÍDELNY
Milí rodiče, protože se dnes klade vel-

ký důraz na to, co jíme a z čeho vaříme, 
ani nám ve školní jídelně není tato otázka 
lhostejná.

Chtěla bych Vás seznámit s tím, jaké 
suroviny používáme pro přípravu stravy 
Vašich dětí. Rozhodly jsme se preferovat 
české výrobky od dodavatelů z blízkého 
okolí, které jsou podle našeho mínění zá-
rukou kvality. 

Takže našimi dodavateli jsou například 
mlékárna Lacrum Velké Meziříčí, která 
nám dodává máslo a sýry, řeznictví Ště-
pánek z Trpína – tam odebíráme veškeré 
maso a masné výrobky, firma z Pohodlí 
u Litomyšle nám dováží česká vejce, bram-
borami a mákem nás celoročně zásobuje 
Zemědělské družstvo Telecí, med dostá-
váme od místního včelaře.

Také se snažíme, aby děti dostávaly co 
nejvíce ovoce a zeleniny. Letos si pochut-
naly na jahodách z naší školní zahrady.

I když naši malí strávníci nejvíce milují 
svíčkovou s knedlíkem a domácí buchty 
naší paní kuchařky, najdete v našem jí-
delníčku také zdravé potraviny, jako na-
příklad kuskus, bulgur, pohanku, ovesné 
vločky, jáhly, kroupy, divokou rýži, tofu 
a jiné.

Věříme, že všem našim strávníkům 
bude chutnat, i těm nejmenším, kteří před 
pár dny nastoupili do mateřské školy.

Za kolektiv pracovnic školní jídelny Dana 
Hájková, vedoucí stravování
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FARNOST
Vážení farníci, milí přátelé.
Jmenuji se P. Marian Sokol a zde v Sád-

ku jsem byl ustanoven naším panem bisku-
pem Janem Vokálem, abych vedl duchovní 
správu. Rád jsem jeho přání vyhověl, pro-
tože ve svém životě jsem poznal, že plnit 
Boží vůli je to nejdůležitější a biskupova 
vůle je pro mě vůlí Boží. 

Kdybyste se mě zeptali na to, jaké mám 
plány do budoucna, nebo jakou strategii 
mám připravenou pro duchovní správu 
zde, tak jen jedinou. Rád bych, abychom 
se společně učili cestě do nebe. Vím, že pro 
nevěřícího v Boha to může být úsměvné, 
ale umírání, které zažijeme každý z nás, 
je realitou. Možná si někdo řekne: „Vždyť 
od faráře jsme toto mohli čekat.“

Vzpomínám na jednu zkušenost ze své-
ho života. Odvážel jsem jednoho varhaníka 
z večerní mše svaté domů. K nám to měl asi 
20km a po mši svaté jsme ještě na faře po-
večeřeli. Vyjeli jsme tudíž pozdě. Na cestě 
nás na „stopa“ zastavila jedna starší paní, 
která prosila o pomoc. Jestli bychom ji 
mohli odvézt domů, že jí ujel poslední au-
tobus. Samozřejmě jsme ji vzali do auta, že 
ji pomůžeme. Problém byl v tom, že paní 
bydlela skutečně daleko a já měl málo nafty 
v nádrži. Nikomu jsem nic neřekl, ale jen 
jsem prosil Boha, aby v této situaci pomo-
hl. Nevím, co bych asi dělal takhle v noci, 
kdyby mi došla nafta. Vymýšlel jsem různé 
plány, komu zavolám, kdo by mi pomohl. 
Byla to stresující situace. Nakonec se mi 
podařilo odvézt pana varhaníka i tu paní 
domů a ještě se vrátit do farnosti, kde byla 
otevřená benzínová stanice přes noc. Moc 

jsem si oddechl a děkoval Pánu Bohu, že 
pomohl. Při placení jsem se zmínil, že jsem 
se celou cestu modlil, abych dojel, že jsem 
měl nafty jen na dně a jel dlouhou trasu. Tu 
mi pán u pokladny odpověděl: „Pane faráři, 
od vás se očekává, že se budete modlit.“ 

Tato situace se snad stala mnohému 
z vás, ale mně připomněla to, že ten po-
kladní neslyšel o mých obavách na cestě 
a stresu, který jsem v posledních kilome-
trech cesty prožíval, ale jen konstatoval 
bez zamyšlení veřejné povědomí.

To se nám může bohužel také stát, že 
přehlédneme ve svém životě to podstatné.

Jak řekl jeden klasik: „S výhledem na ži-
vot se bez Boha obejdeš, ale s výhledem 
na smrt ne.“

Přeji vám i sobě upřímné hledání Boha 
a bezpečnou cestu do nebe. 

P. Marian Sokol, O. Praem.
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HASIČSKÉ OZVĚNY

Na úvod malá připomínka výročí, které 
se týká všech českých hasičů.

V letošním roce uplynulo 150.let od za-
ložení nejstaršího českého dobrovolného 
hasičského sboru ve Velvarech. Na různých 
místech naší republiky probíhaly hasičské 
akce pod hlavičkou oslav „150 let českého 
dobrovolného hasičstva“. Zmiňme alespoň 
ty nejvýznamnější : 

•	 propagační jízda do Velvar
•	 XXI. mezinárodní hasičská pouť 

na Svatý Hostýn
•	 Hasičské slavnosti Litoměřice
•	 Pyrocar 2014 v Přibyslavi.
Významná mezinárodní hasičská akce 

se konala v červenci v našem regionu, bylo 
to V. Mistrovství světa dorostu v požárním 
sportu a III. Mistrovství juniorů v požár-
ním sportu. V nádherném prostředí Svi-
tavského stadionu se utkaly reprezentace 
patnácti zemí z celého světa. Je nutné při-
pomenout, že naše reprezentace si vedla 
velice dobře a vybojovala téměř 20 medailí, 
nejcennější byl titul mistrů světa v katego-
rii dorostenek a juniorů.

Nyní již k činnosti našeho sboru v uply-
nulém období.

Naše děti nadále úspěšně bojují v Okres-
ní lize mládeže a před posledním závo-
dem sezony drží první místo a tím i na-
ději na postup do Superpoháru hejtmana 
Pardubického kraje. Na soutěži v Poličce 
obsadily 2.místo v požárním útoku, dru-
hé družstvo bylo 7. Následovala soutěž 
v Kamenci, kde naše děti dosáhly na druhé 
místo v požárním útoku vynikajícím časem 
17,69 s, což je mimochodem dosud nejlepší 
letošní dosažený čas v rámci okresní ligy, 
druhé družstvo zabojovalo a skončilo hned 
za prvním družstvem. Celkově v součtu se 
štafetou obsadily naše děti také druhé mís-
to. Vítězem se stalo družstvo mimo okresu 
Svitavy, takže do ligy se našim započítává 
1.a 2.místo.

Další soutěží již byl 1.ročník soutěže 
O pohár SDH Sádek, který jsme napláno-
vali na 7.9.2014. Už trochu tradičně nás 
v týdnu před soutěží potrápilo počasí, ale 
na samotnou soutěž nám zase přálo. Při-
jelo 15 družstev starších a 11 družstev 
mladších a mezi nimi dvě naše družstva. 
Na našich dětech se potvrdilo pravidlo, že 
se jim většinou doma moc nedaří a naše 
první družstvo skončilo v útocích na 4.



8č. 3/2014

místě, pak vyhrálo štafetu a celkově z toho 
nakonec bylo pěkné druhé místo za vítězi 
z Lubné. Naše druhé družstvo skončilo 
v útoku na 8. místě a celkově potom na 9.
místě. Ve starších vyhrálo družstvo z Je-
víčka. Nyní již zbývá poslední závod ligy 
v Mladějově a tak budeme držet palce aby-
chom uhájili první místo.

U naši mužů je situace trochu horší, 
po úvodním nadšení a účastech na něko-
lika soutěžích elán trochu opadl a v létě se 
zúčastnili pouze noční soutěže v Oldřiši 
a umístili se na 18.místě z 26 účastníků. Je 
nutno na jejich částečnou omluvu přiznat, 
že opět trochu bojujeme s kvalitou a tech-
nickým stavem naší soutěžní stříkačky.

Po loňském úspěchu s taneční zábavou 
se skupinou Kyvadlo jsme si tuto akci na-
plánovali i na letošní rok a 2.září se na hři-
šti sešla velice slušná účast a můžeme říci, 
že se akce opět vydařila. Dnes již máme 
potvrzen termín i na příští rok. Tato akce 
byla první oficiální akcí v nově vybudova-
ném objektu občerstvení na našem hřišti 

a nutno dodat, že objekt se opravdu povedl.
Na závěr si vás dovolíme pozvat na naši 

nejbližší akci a tou bude 27.9. další ročník 
soutěže Sádek Open 2014, který je posled-
ním závodem Okresní ligy Svitavska 2014. 

Výbor SDH Sádek
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SK SÁDEK

Čas dovolených a prázdnin je za námi 
a začátek hokejové sezony se kvapem blí-
ží. Každým rokem touto dobou řešíme 
organizační záležitosti, schůze a zajiště-
ní týmu pro sezónu 2014/2015. MHL by 
měla letos odstartovat již začátkem října, 
tak se máme na co těšit. V čase letních 
prázdnin a dovolených se z pohledu SK 
Sádek žádná velká týmová akce nekona-
la. Příprava na sezonu byla individuální, 
založena na tom, jak každý jednotlivec 
cítí aktuální připravenost. Část týmu se 
zúčastnila tradičního fotbalového turna-
je v Sádku, který se nám moc nepodařil 
a skončili jsme po předchozích úspěšných 
ročnících až na 7. místě. Další akcí byl MTB 
závod „Sádecká pila“, která prověřila fy-
zičku každého závodníka. Tento náročný 
závod Vám ukázal bez jakéhokoliv slito-
vání Vaši připravenost, vím to z vlastní 
zkušenosti. Velký dík a obdiv patří klukům 
z F-Bike klubu, protože celý závod byl vý-
borně zorganizován, trať skvěle připravena 
a celá tato akce měla vysokou úroveň. Další 
tradičně povedenou akcí byly „Vesnické 
hry dospělých“, které se konaly v sobo-
tu 19.7.2014 v Krásném. Zúčastnilo se 8 
šestičlenných družstev. Týmy soutěžily 
v osmi neobvyklých disciplínách. Letošní 

hry byly pojaty v duchu pravých vesnických 
činností a prověřily především naši ma-
nuální zručnost. Vyvrcholením byla dis-
ciplína „hledání jehly v kupce sena“, která 
měla po prvotních obavách velký úspěch. 
Náš tým přijelo podpořit i několik sádec-
kých fanoušků, za což jim patří velký dík. 
Sádecké družstvo ve složení Alča, Šárka, 
Pájka, Marek, Petr a Vojta opět nezklamal 
a obsadil první místo. Dle nepsaného pra-
vidla, které říká, že vítěz pořádá další roč-
ník her, jsme po třech letech pořádání her 
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v roce 2015 přislíbili. Věřím, že vše klapne 
na výbornou, hlavně to počasí a příští roč-
ník v Sádku bude jeden z nejkvalitnějších. 
Také jsem si jist, že pořádání podpoří obec 
Sádek včetně našich kamarádů a známých. 

Nyní se již těšme na první zápas MHL, rádi 
Vás uvidíme a uslyšíme na tribuně zimního 
stadionu.

Za SK Sádek V.Mestan
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FS SÁDEK PŘESKAKUJE DO FUTSALU
Po loňské úspěšné sezóně zakončené 

prvním místem v Krajské lize sálové kopa-
né se rozhodli zástupci FS Sádek vyzkoušet 
novou výzvu v podobě futsalu. Hlavními 
rozdíly mezi futsalem a sálovou kopanou 
jsou:

1. Doba trvání futsalového utkání je 
2x20 minut čistého času, kdežto 
v sálové kopané se hrálo 2x15 mi-
nut bez přerušování.

2. Auty a rohové kopy se namísto há-
zení, kopou.

3. Při powerplay se brankář může 
aktivně zapojit i na půlce soupeře.

4. Brankář smí vyhazovat míč i přes 
půlící čáru.

5. S  brankářem se smí hrát pouze 
jednou, pokud tým nepřekročí 
s  míčem půlící čáru.  
 

FS Sádek bude prvním týmem na polič-
sku, který se pokusí změřit s týmy v Kraj-
ské lize futsalu. V této soutěži nastoupí 
v nadcházející sezóně celkem 10 družstev. 
Tým FS Sádek se postupně utká s týmy FC 
Butterfly Litomyšl, Bechcerovka Přívrat, 
Pašáci Jenišovice, OK Interiér Pardubice, 
ST Chrudim, Peliny Choceň B. FC Rio Žam-
berk, FK Heřmanův Městec a Boca Chotě-
boř B. Podrobnější rozpis utkání včetně 
turnajů pořádaných v Poličce (29.11., 10.1. 
a 24.1.) najdete na internetových strán-
kách www.obecsadek.cz/fssadek/.



F-BIKE
Léto máme už bohužel téměř u konce 

a ke svému závěru se také blíží cyklistická 
závodní sezóna. V uplynulém období jsme 
se zúčastnili několika závodů horských i sil-
ničních kol, běžeckých závodů a také nároč-
ných triatlonů. Červenec byl pro všechny 
členy měsícem příprav na druhý ročník zá-
vodu MTB Sádecká pila, který se jel 2. srpna.

Vyjeli jsme si několik pozic na stupních 
vítězů. V závodě na 60km ve Svitavách byl 
na 2. místě Kuba Mitáš. V běhu na Luc-
ký vrch suverénně zvítězil Tomáš Fliedr. 
V krátkém triatlonu ve Žďáru nad Sázavou 
byl na třetím místě Jirka Dittrich, který 
zároveň obsadil druhé místo v pohárovém 
závodě v Bystrém. Velkého úspěchu dosáhl 
Jirka Dittrich na triatlonovém závodě Kr-
konošman, kde se jel závod na polovičních 
ironmanských tratích, tedy 2km plavání, 
90km kolo, 21km běh, zde Jirka vyhrál 
svoji kategorii. Další velice pěkný závod 
jsme absolvovali v Jevíčku, silniční ča-
sovku Svitavy – Svojanov nebo běžecký 
závod Chrudimská desítka. Na pohárovém 
závodě v Rybníku u České Třebové jsme 
na náročné trati posbírali pět medailí v jed-
notlivých kategoriích – Kuba Mitáš 2. mís-
to, Jirka Dittrich 1. místo, Petr Mihulka 
2. místo, Jirka Fliedr 3. místo a na krátké 
trati Tomáš Fliedr 2. místo.

V sobotu 2. srpna jsme pořádali druhý 
ročník závodu MTB Sádecká pila, který byl 
opět zařazen do Poháru Českomoravské 
vrchoviny. Opět nám přálo počasí a závod-
níci dorazili v hojném počtu. Náročnou trať 
absolvovalo 113 závodníků. Velice mile nás 
překvapily dětské závody, kde se na start 
postavilo 59 dětí. Závodníci kladně hodno-
tili trať i zázemí závodu a tak můžeme být 
se závodem spokojeni. Velké poděkování 
patří všem pořadatelům, hasičům ze Sádku 
a obci Sádek. Děkujeme a budeme se těšit 
na další ročník.
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